

南非乾鮑配饌

SOUTH AFRICAN DRIED ABALONE & SIGNATURE DISH DUO

南非廿五頭乾鮑魚伴日本刺參
25-Head South African Dried Abalone, Sea Cucumber,
Oyster Sauce, Braised

選配以下壹款招牌菜 (壹位)
Select one of the following Signature Dishes (per person)

胡椒忌廉汁珍寶虎蝦球
Jumbo Tiger Prawn, Cream Peppercorn Sauce, Sautéed

或

脆烤乳豬 伴 鵝肝蝴蝶夾
Suckling Pig, Foie Gras, Steamed Bread

或

松露煎焗沙巴龍薑球
Giant Garoupa Fillet, Black Truffle Sauce, Pan-fried

或

櫻海老海皇焗蟹蓋
Stuffed Crab Shell, Snow Crab Meat, Scallop, Sakura Shrimp, Oven Baked

或

杏汁白肺螺頭燉花膠
Fish Maw Soup, Sea Conch, Pork Lung, Almond Juice, Double-boiled

星期一至四 (公眾假期除外)

Monday to Thursday (Except on Public Holiday)

HK\$388 / 每位 per person

星期五至日及公眾假期

Friday to Sunday and Public Holiday

HK\$438 / 每位 per person

供應期由2026年3月1日至6月30日(2026年5月8日至10日及6月19日至21日除外)·另收茗茶或水及加一服務費·不可與其他優惠、折扣、餐飲券及指定現金券同時使用·只限堂食享用,並不適用於宴會及婚宴·廳房設有最低消費及只限最多4席預訂,並視供應情況而定·若閣下對某種食物有過敏反應,請於點菜時通知服務員,以便作出妥善安排·帝京酒店保留修改優惠條款及細則、更改或終止此優惠之權利,恕不另行通知·如有任何爭議,帝京酒店保留最終決定權
Available from 1 March to 30 June 2026 (Except 8-10 May & 19-21 June, 2026) · Subject to tea or water and 10% service charge · Cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount, dining coupon or selected cash coupon · For dine-in consumption only, not applicable to banquets · Private dining rooms are subject to a minimum charge and are limited to a maximum of 4 tables booking, subject to availability · If you have any concerns regarding food allergies, please alert your server prior to ordering · Royal Plaza Hotel reserves the right to amend the terms and conditions of the offers, change or delete the offers without prior notice · Royal Plaza Hotel reserves the right to arbitrate the final decision in case of any disputes